
امر مغفوله ارزش مضاعف در درآمدزایی فوتبال ایران

می توانیم اساسنامه ۵۲ فدراسیون را به دولت بدهیم

داورزنی: خطر تعلیق فدراسیون کشتی را تهدید نمی کند

هومن جعفری
خبر را بخوانید و بعد مجسم کنید که همین  
مجسم  کنند.  بیان  برایمان  پرسپولیس  از  را  آمار 
این  تراکتور دارند  یا  استقلال  کنید که مدیرعامل 
آمار را بیان می کنند و گزارش شفاف مالی عملکرد 

یک ساله خود را در اختیار رسانه ها قرار می دهند:
سخنگوی  ویواس،  خوسپ  ادعای  »طبق 
بارسلونا، این باشگاه در فصل ۲۰۱۷-۲۰۱۶ درآمد 
این  است.  آورده  دست  به  یورویی  میلیون   ۷۰۸
تیم  پیش بینی  از  بیشتر  ۱۲درصد  درآمد  میزان 
اقتصادی باشگاه بود و در واقع در پایان یک دوره 
یورو  میلیون   ۱۸ باشگاه  خالص  سود  ۱۲ماهه، 

گزارش شد«
درآمد  سال  یک  در  یورو  میلیون   ۷۰۸
بازیکن  و  بلیت  فروش  راه  از  فقط  کسب کردن، 
دور  تبلیغات  همچنین  و  تلویزیونی  پخش  حق  یا 
زمین به دست نمی آید. بخش عمده ای از درآمدها 
اسپانسرهاست.  طریق  از  و  اختیار  در  فوتبال  در 
تلویزیونی  اسپانسر پخش  را  تلویزیونی  حق پخش 
اسپانسر  را  پیراهن  روی  تبلیغ  می کند؛  پرداخت 
روی پیراهن و تبلیغ دور زمین را اسپانسر تبلیغات 
دور زمین. این نوع از در آمدها، درآمدهای مشترک 
است. همه از آن بهره مند می شوند اگرچه نه به یک 
اندازه، اما همه می توانند از این نوع درآمد بهره مند 
قواره  و  قد  در  یعنی  رقابت  عالی  در سطح  شوند. 
است.  اندازه  یک  تقریباً  درآمدها  این  نیز  ابرتیم ها 
یعنی شاید میزان درآمد خرز یا والنسیا یا بیلبائو از 
درآمدهای این چنینی به اندازه بارسلونا نباشد، اما 
درآمدهای رئال مادرید به عنوان رقیب مستقیم در 
یوونتوس،  میلان،  چون  بزرگی  تیم های  و  اسپانیا 
مونیخ، سیتی، پی اس جی و دیگر رقبا در اروپا از 

این نظر با بارسلونا برابری می کند.
که  دارد  اهمیت  درآمدها  از  دیگری  نوع 

تمام  و  بلیت  فروش  است.  خوداتکایی  درآمدهای 
اختصاصی،  ورزشگاه  داشتن  جانبی  درآمدهای 
که همه  است  موضوع می شود. درست  این  شامل 
برخوردار  درآمدها  نوع  این  از  می توانند  باشگاه ها 
شوند اما طبیعتاً دست شما در این زمینه بازتر از 
موارد دیگر است. به عنوان مثال، در ورزشگاه فقط 
باکس ها  می توانید  شما  نمی شود.  فروخته  بلیت 
یا  و  اسپانسرها  اختیار  در  را  تبلیغاتی  فضاهای  و 
درآمدزایی  و  بدهید  قرار  مختلف  شرکت های 
توان  و  همت  روی  که  باشید  داشته  مضاعفی 
فروش  غرفه  می توانید  آمده.  دست  به  خودتان 
محصولات داشته باشید و برای ورودی تماشاگران 
و توریست ها به موزه افتخارات باشگاه پول بگیرید. 
بارسلونا و هر باشگاه دیگری، به دنیال درآمدهایی 
می کند.  آنها  به  را  کمک  بیشترین  که  هستند 
داشتن یک فروشگاه بزرگ عرضه محصولات، کمک 
می کند تا بارسلونا انواع و اقسام محصولات مصرفی 

را با آرم خود به مردم بفروشد و درآمدزایی کند؛ 
از ساعت مچی بگیرید تا انواع و اقسام محصولات 
خوراکی. اینها درآمدهایی هستند که بارسلونا را به 

درآمد ۷۰۸ میلیون یورویی می رساند.
نهایت  افزوده،  درآمدهای  یا  مکمل  درآمدهای 
آرزوی یک باشگاه است. اینکه آنها بتوانند محصولات 
بفروشند و اینکه بتوانند از طریق برند خود و اعتباری 

که بین مردم دارند، به سود مضاعف برسند.
اعلامیه  طریق  از  شما  که  کنید  مجسم  فقط 
باشگاه استقلال و پرسپولیس یا تراکتور یا سپاهان 
یا سپیدرود، متوجه بشوید که اگر از شرکت فلان، 
این  از  تهیه کنید درصدی  را  اینترنت خانگی خود 
فروش به باشگاه محبوبتان می رسد. طبیعتاً در مورد 
یک محصول خوب صحبت می کنیم که هم خریدار از 
کیفیت آن راضی است، هم به باشگاه سود می رسد 
کنید  فرض  دارد.  سود  فروشنده  برای  اینکه  هم  و 
را در  رد  و  بلو  اینترنتی فلان، سرویس های  شرکت 

تهران به فروش برساند؛ بسته هایی با ویژگی و تعریف 
و کارکرد خاص. مثلًا با این اینترنت حجمی، هرچقدر 
در مورد تیم مورد نظر یا بازیکنانش سرچ کنید، از 
حجم اینترنتش کم نشود. مثلًا بشود بازی های آن تیم 
اینترنت تماشا کرد و بهایی برایش  را از طریق این 
ساده ای  بسیار  پیش فرض های  همه  اینها  نپرداخت. 
است که می توان ساعت ها در موردش حرف زد. از این 

نوع درآمدزایی آسان تر سراغ دارید؟
صحبت  باشگاه  در  بازاریابی  بخش  از  وقتی 
طرف  ایده هایی  چنین  با  باید  دقیقاً  می کنیم، 
اینترنت  که  داریم  شرکت  ده ها  می شویم. 
می فروشند و آن هم به صورت روزانه. ده ها شرکت 
داریم که خدمات فروش آنلاین کالا دارند و با هم 
رقابت می کنند. ده ها شرکت داریم که در کار چاپ 
عکس روی پیراهن و فروش اینترنتی هستند. یعنی 
و  سپیدرود  تراکتورسازی،  پرسپولیس،  استقلال، 
نمی توانند  ایران،  دیگر  طرفدارمحورِ  باشگاه های 
تومان  میلیون  سالی صد ها  این شرکت ها،  کنار  از 
– نمی گوییم میلیاردها – به دست بیاورند؟ فقط 
و  شود  آغاز  ساده ای  درآمدزایی  چنین  کنید  فکر 
بعد مدام گسترش پیدا کند. می دانید بعدش چقدر 
دست  به  افزوده  پایدار  درآمد  کنارش  از  می شود 
محبوب  باشگاه  سایت  در  شما  کنید  فرض  آورد؟ 
خود ثبت نام کنید و دارای کد هواداری مشخص 
شوید و بعد بتوانید از طریق سایت رسمی باشگاه 
خود وارد فروشگاه اینترنتی یک شرکت تولیدکننده 
تلویزیون شوید و با ده درصد تخفیف، یک تلویزیون 
به  اینکه  هم  بگیرید،  تخفیف  هم  و  بخرید  بزرگ 
سه  درآمدزایی  این  برسانید.  سودی  خود  باشگاه 
که  نیست  تجارت  از  نوعی  این  نیست؟  برد  طرف 
در آن شما به عنوان خریدار و همچنین فروشنده 
و همچنین واسطه، یعنی باشگاه شما، سود می برند 

و راضی هستند؟

معاون ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان تأکید کرد 
که خطر تعلیق دیگر فدراسیون کشتی را تهدید نمی کند.

داورزنی در حاشیه برگزاری مجمع فدراسیون کشتی، اظهار داشت: 
جا دارد به همه دوستان در فدراسیون کشتی و اعضای مجمع فدراسیون 
خسته نباشید بگویم. برنامه ها و بودجه امسال و سال گذشته آنها را بررسی 
و تصویب کردیم. یکی از نکات کلیدی، ایرادی بود که اتحادیه جهانی 
کشتی به اساسنامه فدراسیون گرفته بود. خوشبختانه با توجه به شرایطی 
که در وزارت ورزش وجود دارد، همه این وارد و انقلت هایی که اتحادیه 
جهانی آورده بود، مرتفع شده است. آن نکات امروز به تایید مجمع رسید، 
چون باید مجمع آن را ابتدا تایید کند. خطر تعلیق که مردم و کارشناسان 
دغدغه آن را داشتند، خدا را شکر تقریباً رفع شد. مجمع امروز اشکالات 
را برطرف کرد. گزارش این جلسه هم به اتحادیه جهانی کشتی ارسال 

می شود.
وی در واکنش به این مسئله که مردم نگران تعلیق فدراسیون کشتی 
هستند، تأکید کرد: مردم نگران نباشند. مجمع اشکالات وارده را حل و آن 

را به مجمع جهانی ارسال کرد.
وی افزود: ۶،۷ مورد از ایرادی که به ما گرفته شده بود، در این جلسه 
برطرف شد. تلاش اتحادیه جهانی بیشتر برای استقلال فدراسیون هاست. 
از این طرف هم الزاماتی در حوزه قوانین و مقررات در دستگاه های نظارتی 
داریم. نقش دولت را از نقش مستقیم دخالتی خارج و سعی کردیم که 
مجامع نقش محووری در انجام و تصویب برنامه ها نقش محوری داشته 
باشند. کلیت بحث هایی که ما در فدراسیون ها داریم، تصمیم گیری شان در 
مجمع اتفاق می افتد. فدراسیون جهانی تاکیدی که داشت، بیشتر روی 

البته این موضوع فقط شامل  عدم دخالت های دولت ها در ورزش بود. 
ایران نمی شود و اکثر کشورهایی که در ورزش به صورت فدراسیونی اداره 
المپیک  با منشور  می شود، این مشکل وجود دارد و طبیعی است که 

سازگاری ندارد.
داورزنی در خصوص تدوین اساسنامه سایر فدراسیون ها گفت: الان 
بعضی از کارشناسان حقوقی، چارچوب حقوقی کار را بررسی می کنند. 
اساسنامه فدراسیون ها فکر می کنم کمی به لحاظ ادبیاتی دچار تغییر 
شود. الان به لحاظ جمله بندی و فصل بندی روی آن کار می شود. چند 
کارشناس کاربلد هم برای چارچوب کلی آن زحمت می کشند. فکر می کنم 
ظرف یکی دو هفته آینده آماده شود. اساسنامه بعد از آماده شدن، هم باید 
به مجمع بین المللی برود و هم به دولت ارائه شود، چون همزمان باید در 
هر دو نهاد هم به تصویب برسد. ما نمی توانیم اساسنامه 5۲ فدراسیون را 
به دولت بدهیم. فقط چارچوب کلی را در دولت به تصویب می رسانیم. روح 

حاکم بر اساسنامه ها، استقلالی است که فدراسیون ها باید داشته باشند.
معاون ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان با اشاره به 
آخرین وضعیت برگزاری دربی پایتخت در آلمان، یادآور شد: وزارت خانه 
در این مورد دخالت نمی کند. درخواست هایی که از طرف فدراسیون ها 
می آید، توسط شورای برون مرزی مورد تصویب قرار می گیرد. درخواستی 
برای برگزاری یک »فان دربی« شده بود. از این نوع کارها، در اکثر کشورها 
به عنوان یک کار تجاری انجام می دهند. وزارت ورزش در این مورد زیاد 
دخالت نمی کند. درست است که ما متولی استقلال و پرسپولیس هستیم، 
اما این باشگاه ها هرکدام برای خودشان مدیرعامل و هیئت مدیره دارد. 
اگر به جمع بندی برسند، بحث دیگری است. این دربی قرار بود بین 

دو فصل اتفاق بیفتد، اما شرایطی که الان وجود دارد، باشگاه ها باید 
با فدراسیون فوتبال به جمع بندی برسند. ما در برگزار کردن یا نکردن 
آن دخالتی نداریم. داورزنی با اشاره به سردرگمی های شکل گرفته در 
برگزاری دربی، خاطرنشان کرد: وقتی ساختار تصمیم گیری ایراد دارد، این 
اتفاقات می افتد. وقتی قرار است یک اتفاقی بیفتد، یک جایی باید بحث را 
تمام کنند. اینکه روی اصل موضوع انقلتی وجود داشته باشد، اختلاف نظر 
وجود دارد. این نوع مسابقاتی که به صورت تجاری برگزار می شود، برای 
تیم های بزرگ هم اتفاق می افتد که به لحاظ تجاری سود کنند. اینکه به 
چه شکلی برگزار شود، مورد بحث است. با این وجود، وزارت ورزش در 
تنظیم آن دخالتی نمی کند، چون در شان وزارتخانه نیست که در این 
حوزه ها ورود کند. البته ممکن است نهادهای امنیتی نظر خودشان را به 

عنوان مسئول ارائه کنند.

کریمی را دوست دارم و برایش آرزوی موفقیت می کنم

خوردبین:سوپرجامدرتاریخاعلامشدهبرگزارمیشود
بازی  قطعاً  گفت:  پرسپولیس  تیم  سرپرست 
شده،  اعلام  که  تاریخی  همان  در  هم  سوپرجام 

برگزار خواهد شد.
در  تیم  این  اردوی  درباره  خوردبین  محمود 
امکانات  تمام  اوکراین گفت: همانند سال گذشته، 

اوکراین خیلی خوب و همه چیز خیلی عالی بود.
منشا،  گادوین  مشکل  به  اشاره  با  وی 
باید  و  خاطرنشان کرد: منشا مشکل پزشکی دارد 

وضعیتش مورد بررسی قرار بگیرد.
این  به  پاسخ  در  پرسپولیس  تیم  سرپرست 
سوال که آیا دربی در آلمان برگزار می شود یا خیر، 
گفت: در خصوص دربی، فعلًا همه چیز در هاله ای 
برگزار  بازی  اینکه  احتمال  اما  دارد،  قرار  ابهام  از 

نشود، زیاد است. قطعاً بازی سوپرجام هم در همان 
تاریخی که اعلام شده )3۰ تیر(، برگزار خواهد شد.
که  مسئله  این  به  واکنش  در  خوردبین 
پرسپولیس  و  نیستند  آماده  تهران  نفت  بازیکنان 
راحت می تواند قهرمان سوپرجام شود، یادآور شد: 

وقتی  بازیکنان  زد.  را  حرف ها  این  الان  نمی شود 
می کنند.  کار  زیاد  انگیزه  با  می آیند  زمین  داخل 
دارند.  انگیزه  پرسولیس  مقابل  بازیکنان  همه 
ما  بازیکنان  زمین مشخص می شود.  در  همه چیز 
به  هواداران  کردن  خوشحال  و  برد  برای  همیشه 
امیدواریم  و  داریم  پرکاری  فصل  می روند.  زمین 
قهرمان  تهران،  نفت  مقابل  پیروزی  با  بتوانیم  که 
بازیکنان خوبی هم جذب کردیم  سوپرجام شویم. 
و به تعداد کافی بازیکن داریم. وی پس از مواجه 
شدن با سوال یکی از خبرنگاران مبنی بر اینکه علی 
کریمی شما را دوست دارد؛ چه نظری در این مورد 
دارید، گفت:  من هم کریمی را دوست دارم و برای 

او آرزوی موفقیت می کنم.
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اخبار
نعمتی در دور مقدماتی رکوردشکنی کرد و در صدر ایستاد

در اولین روز از رقابت های بین المللی تیراندازی باکمان معلولان، نمایندگان کشورمان در رقابت های 
دور مقدماتی شرکت کردند. در مسابقات دور مقدماتی ریکرو بانوان، زهرا نعمتی با ثبت رکورد ۶۶۱، 
ضمن جابجایی رکورد جهان که پیش از این نیز در اختیار وی بود، در صدر جدول رقابت ها ایستاد، 
سمیه رحیمی با 59۷ امتیاز سوم شد و زهرا دلخوش با 5۱۰ امتیاز در جایگاه پانزدهم قرار گرفت. ضمن 
اینکه بانوان کماندار ایران در بخش تیمی ریکرو نیز در جایگاه نخست مرحله مقدماتی قرار گرفتند و از 

شانس بالایی برای کسب نشان طلا برخوردار هستند. 
با امتیاز ۶۷5 در جایگاه  بانوان نیز برگزار شد و سمیه عباسپور  رقابت های مقدماتی کامپوند 
با ۶۲۱  و راضیه شیرمحمدی  پانزدهم شد  امتیاز  با ۶4۸  فرزانه عسگری  قرار گرفت،  ششم جدول 
در کلاس  نماینده کشورمان  تنها  گرفت.زهرا حسینی،  قرار  یکم جدول  و  بیست  رده ی  در  امتیاز 
و  پور  پوریا جلالی  قرار گرفت. غلامرضا رحیمی،  در جایگاه ششم جدول   5۲3 رکورد  با  نیز   W۱
علی اصغر فتاحی، کمانداران کشورمان در بخش ریکرو مردان نیز تا دقایقی دیگر رقابت های خود 
در مرحله مقدماتی را آغاز می کنند و مسابقات بخش کامپوند مردان نیز صبح روز چهارشنبه، ۲۸ 

تیر ماه برگزار خواهد شد.
)تهران(،  حسینی  سیده زهرا  کاکوش،  مجید  جلالی پور،  پوریا  )خوزستان(،  رحیمی  غلامرضا 
سینا  )اصفهان(،  رحیمی  سمیه  نوری،  هادی  )چهارمحال وبختیاری(،  فتاحی فرادنبه  علی اصغر 
راضیه  دلخوش،  زهرا  )مازندران(،  بیابانی  رمضان  نعمتی)کرمان(،  زهرا  عباسپور،  سمیه  منشازاده، 
شیرمحمدی )خراسان رضوی(،  فرزانه عسگری )آذربایجان شرقی( کمانداران اعزامی به این رقابت 
ها هستند.از ۱4 کماندار اعزامی به این مسابقات، ۷ نفر در رشته کامپوند و ۷ نفر در رشته ریکرو 

با حریفان روبرو می شوند.
مجید کهتری به عنوان سرمربی، جبرائیل عبادی به عنوان مربی و محمد رضا گلشنی، به عنوان 
سرپرست کاروان، در کنار ملی پوشان حضور دارند.این رقابت ها از ۲۷ تیر ماه در شهر نوامستونادمتوجی 

آغاز می شود و کاروان اعزامی کشورمان 3 مرداد ماه به میهن باز خواهند گشت.

صدور مجوز حرفه ای در هر کشور براساس فرهنگ و شرایط آن کشور انجام می شود
براساس  کشور  هر  در  حرفه ای  مجوز  صدور  گفت:  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  آلمانی  کارشناس 

فرهنگ و شرایط آن کشور انجام می شود و این به معنای  همکاری متقابل است. 
به گزارش سایت سازمان لیگ، مارسل ایساکویتز و ژورن شلیم، دو نماینده آلمانی کنفدراسیون 
فوتبال آسیا  هستند که به ایران آمده اند تا از چهار باشگاه پرسپولیس، استقلال، گسترش فولاد تبریز و 

ذوب آهن بازدید کرده و صحت مدارک مالی  این باشگاه ها را تأیید کنند. 
سایت سازمان لیگ با این دو نماینده آلمانی گفت و گویی انجام داده که در زیر می خوانید: 

 * هدف شما از حضور در ایران چیست؟ 
ایساکویتز: ما از طرف AFC    مأموریت داریم تا ضمن بررسی مدارک چند باشگاه ایرانی، سیستم 

صدور مجوز حرفه ای را هم  مورد بررسی قرار بدهیم.  
شلیم: یکی از اهداف اصلی ما، کمک به توسعه فوتبال در ایران است و می خواهیم تبادل اطلاعاتی 
دقت  به  را  ایرانی  باشگاه های  قوت  و  نقاط ضعف  اینکه  داشته  باشیم. ضمن  ایرانی  باشگاه های  با  هم 

بررسی کنیم. 
* حضور دو آلمانی به عنوان نمایندگان  AFC  قابل توجه است ...

ما  می دهد.  انجام  را  فوتبال  با  مرتبط  فعالیت های  دنیا  تمام  در  ما  ورزشی  شرکت  ایساکویتز: 
همکاری هایی هم با کشور قطر، میزبان  جام جهانی داریم. هدف این شرکت کمک به  AFC  در راستای 

توسعه فوتبال قاره آسیاست.
شلیم: یکی از اهداف شرکت ما توسعه فوتبال و تبادل اطلاعات در این رشته ورزشی بین کشورهای 
مختلف آسیاست. ما با  کشورهای زیادی در این قاره همکاری داریم و به  AFC  هم کمک می کنیم تا 
سیستم صدور مجوز حرفه ای باشگاه ها بهبود پیدا  کند. مهم ترین نکته این است که شرکت ما یک شرکت 
با  کشورهای مختلف فعالیت کنیم.  امر مشاوره و راهنمایی  کاملًا مستقل است و بیشتر می توانیم در 

رئیس سابق مالی بوندس لیگای آلمان  یکی از مشاوران شرکت ماست. 
* قرار است مدارک مالی باشگاه های ایرانی را مورد راستی آزمایی قرار بدهید؟ 

ایساکویتز: قسمتی از کار ما آنالیز مدارک است و اینکه این مدارک از سلامت کامل برخوردار باشد. 
البته باید فوتبال باشد تا  مدارک هم ایجاد شود و به همین دلیل به دنبال توسعه فوتبال و همچنین 
ساماندهی سیستم مجوز صدور حرفه ای هستیم. ضمن  اینکه باید بدانیم که صدور مجوز حرفه ای در هر 

کشور براساس فرهنگ و شرایط آن کشور انجام می شود و این به معنای  همکاری متقابل است. 
شلیم: نهایتاً به توسعه فوتبال کمک می کنیم و اگر نیاز باشد از سوی  AFC  کارگاه های آموزشی 

مختلفی هم در راستای صدور  مجوز حرفه ای برگزار خواهیم کرد. 
* بزرگ ترین چالش فوتبال باشگاهی ایران دریافت حق پخش تلویزیونی است، در این زمینه هم 

می توانید به فوتبال ایران کمک  کنید؟
ایساکویتز: در کشورهای مختلف حضور داریم و نقاط ضعف و قوت فوتبال آنها را بررسی می کنیم 
و در هر کشوری چالش های  متفاوتی در فوتبال وجود دارد و دریافت حق پخش تلویزیونی هم یکی از 
این چالش هاست. به هر حال باشگاه های پرطرفدار از  طریق حق پخش تلویزیونی و شبکه های اجتماعی 

می توانند درآمدزایی کنند. 
شلیم: البته هدف اصلی ما در این سفر، بررسی و آنالیز مدارک باشگاه های ایرانی و ذی حسابی است. 
زمان زیادی هم در این سفر  نداریم و در هر باشگاه حداکثر سه ساعت حضور داریم و آن هم صرف کنترل 
مدارک مالی و مدارک ارائه شده از سوی باشگاه ها  خواهد شد با این حال یک بخش مشاوره ای هم داریم 
که می توانیم در صورت نیاز کارگاه های آموزشی مختلف در کشور شما یا  کشورهای دیگر برگزار کنیم. 

اخبارکوتاه

افاضاتمسعودی
آزمون سختِ سردار !
این روزها حاکی  انتقلات  بازار نقل و  اخبار 
به سردار  لاتزیو  یورویی  میلیون  پیشنهاد ۱۸  از 
و  تکنیک  خوش   ، نقش  خوش  مهاجم  آزمون 
انتقال بزرگی که   . جوان فوتبال کشورمان است 
در صورت توافقِ روبین کازان و قربان بردیف می 
سردار  زندگی  اتفاقهای  بزرگترین  از  یکی  تواند 

آزمون را رقم زده و اعتبار فوتبال ما را نیز تحت الشعاع قرار بدهد. حالا 
روزنامه کوریره دلواسپورت هم برای چندمین بار از این انتقال خبر داده 
او به لاتزیو نوشته  انتقال  از سردار آزمون و  و در چند شماره مختلف 
است که بنظر می رسد گره این انتقال فقط با دستان کازانی ها قابل باز 
شدن است و اگر آنها اوکی بدهند بعید است سردار نخواهد حضور در 
فوتبال ایتالیا و بازی کردن در یکی از بزرگترین و باعظمت ترین لیگ 
های دنیا را از دست بدهد . آزمون که پس از کش و قوس های فراوان 
میان روستوف و روبین کازان دوباره به تیم قبلی خودش برگشته تنها 
با مساعدت مدیران این باشگاه می تواند راهی ایتالیا شود و احتمالاً با 
برای  برای جذب سردار مشکلی  بالای پیشنهادی لاتزیو  به رقم  توجه 
رضایت نامه و پیوستن به این تیم ندارد . البته قبل از آزمون، رحمان 
رضایی و علی سامره دو لژیونر فوتبال ایران ، سابقه حضور در تیم پروجا 
را داشتند ،حتی بعدهاً رحمان رضایی در تیم های مسینا و لیورنو هم 
دارد یکی  رو  آزمون سخت پیش  اوصاف سردار دو  این  با   . بازی کرد 
از مسئولان روبین کازان برای پیوستن به لاتزیو و  دریافت رضایتنامه 
دیگری حضوری آماده و مقتدر برای شرکت در کالچو که بدون شک 
سبب ارتقای کمی و کیفی بازیکن آینده داری چون آزمون خواهد شد 
. برای سردار آزمون و همه جوانان شایسته  ورزش این کشور آرزوی 

موفقیت و پیروزی داریم . 
مسعودعطری

دادنامه 
موضوع : اگهی ابلاغ وقت دادرسی و دادخواست و ضمائم بنام کلاسه پرونده

ــا  ــان :   علیرض ــح  خواه ــاعت  9 صب ــیدگی :   29 / 5 / 96      س ــت رس   167 / 96 ش ح 1 وق
ابراهیــم تبــار  خوانــده :   محمــد علیــزاده  خواســته :  مطالبــه وجــه  خواهــان دادخواســتی تســلیم 
ــرار  ــیدگی ق ــان رس ــار     نمــوده در جری ــهری فریدونکن ــد  اول ش ــلاف واح ــل اخت شــورای ح
ــودن  ــکان ب ــول الم ــایی و مجه ــدم شناس ــت ع ــه جه ــد بع ــن ش ــیدگی تعیی ــت رس ــه و وق گرفت
خوانــده بــه درخواســت خواهــان و بدســتور شــورای حــل اختــلاف   و باســتناد  مــاده 73 قانــون 
آئیــن دادرســی مدنــی مراتــب یــک نوبــت در یکــی از جرایــد کثیرالانتشــار آگهــی میشــود تــا 
خوانــده از تاریــخ نشــر آخریــن آگهــی ظــرف یــک مــاه بدفتــر شــورا مراجعــه و ضمــن اعــلام 
ــرر  ــت مق ــد و در وق ــت نمای ــم را دریاف ــت و ضمائ ــی دادخواس ــخه ثان ــود نس ــل خ ادرس  کام

بافــوق  جهــت رســیدگی حضــور بهــم رســاند 
قاضی شورای حل اختلاف واحد  اول شهری فریدونکنار- اقای علیرضا برخور

وقت رسیدگی
خواهــان   85/2/96  -9/2/96 کلاســه  پرونــده  خصــوص  در 
مســعود مولایــی خوانــده علیرضــا شــرفی مریــم نــگاری بــه 
خواســته مطالبــه خســارت وقــت رســیدگی مــورخ 96/6/13 
ســاعت 17/30در یکــی از روزنامــه هــای کثیرالانتشــار چــاپ و 

ــردد. ــال گ ــعبه ارس ــه ش ــخه ای از آن ب نس
شورای حل اختلاف ملارد-شعبه2    م/الف:4092

ابلاغیه
ــول  ــا مجه ــاج آق ــد ح ــلاغ فرزن ــره ب ــد ق ــواد نیرومن ــای ج آق
المــکان پیــرو انتشــار مــورخ 96/3/29 در روزنامــه اعتــدال 
ــت  ــا وکال ــی طــلاق همســر شــما ب ــت عــدم حضــور جنابعال بعل
شــعبه 1001 دادگاه خانــواده مــلارد بــه نــوع خلــع نوبــت اول بــه 

ــد. ــت گردی ــخ 96/3/22 ثب ــه تاری ــب 103 ب ــماره ترتی ش
سردفتر ازدواج 1 و طلاق 3 ملارد-آزادی    م/الف:4084


